
PROTOKÓŁ NR 19/12

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 14 marca 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Adam Bierowski, 

3. Stanisław Schmidt.

Nieobecna usprawiedliwiona: Anna Klepacz.

Porządek obrad:

1. Rozpoczęcie spotkania.

2. Rozpatrzenie pisma prezesa stowarzyszenia Pro Kowary p. J. Wieczorka.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1 Spotkanie prowadziła przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury M. Zielińska. 

Ad. 2 Radni zapoznali się z pismem prezesa Stowarzyszenia PRO Kowary p. Jerzego Wieczorka. 

P. Wieczorek zwrócił uwagę na błąd w protokole z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury z dn. 16 lutego 2012 

r. dotyczący udziału biblioteki w programie Biblioteka +. 

Po przeanalizowaniu dostępnych materiałów oraz po konsultacji telefonicznej z koordynatorem regionalnym 

woj. dolnośląskiego p. B. Jasiak chcę sprostować w/w fragment protokołu. Otóż, rzeczywiście biblioteka nie 

musi być posiadaczką certyfikatu + aby wziąć udział w programie biblioteka +.

Jednak musi spełnić większość warunków zawartych w regulaminie certyfikatu.

Samorządy,  które  zdecydują  się  na  udział  w  programie  (czyli  modernizacji  lub  budowy  biblioteki)  po 

sporządzeniu  kosztorysu  i  spełnieniu  określonych  kryteriów  mają  możliwość  uzyskania  40%  dotacji  z 

Instytutu Książki, 60% kosztów ponosi samorząd.

Więcej informacji można uzyskać na stronie www.bibliotekaplus.pl.

Dziękuję p. Prezesowi za zwrócenie uwagi na błąd znajdujący się w protokole. 

Ad. 3  Radni zapoznali się z  wnioskiem p. dyrektor Przedszkola Publicznego Nr 1 w Kowarach o 

zwiększenie budżetu placówki na 2012 r. oraz z apelem Rodziców do Rady Miejskiej w Kowarach dotyczącej  

możliwości kontynuowania edukacji przedszkolnej przez dzieci 6-letnie w przedszkolu publicznym.

Radni zdecydowali wystąpić o poradę do radcy prawnego Rady oraz o potrzebne informacje do Dyrektora 

Przedszkola Publicznego.

Sprawą zwiększenia budżetu przedszkola zajmą się wspólnie Komisja Oświaty i Kultury i Komisja Planowania 

i Finansów wraz z odpowiednimi urzędnikami. 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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http://www.bibliotekaplus.pl/

